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Protokół  Nr XXII/2016 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 17 marca 2016 roku 

w godz. od 1600 do 1835
 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych, radna Anna 

Majewska zrezygnowała z mandatu radnej) -  lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Burmistrz – Marek Rożek, 

Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska, 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 

Naczelnik Wydziału Prewencji Policji w Gostyniu – Marcin Dopierała, 

Kierownik Posterunku Policji w Borku Wlkp. – Piotr Jankowski, 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 

Kierownik Referatu Rozwoju Inwestycji – Joanna Krajewska, 

Kierownik Referatu Organizacyjnego, Promocji Gminy i Oświaty - Alicja 

Łopatka, 

Pełnomocnik Burmistrza ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii – Jolanta Majchrzak, 

Dyrektor Zespółu Szkół w Borku Wlkp. – Elżbieta Figielek, 

Dyrektor Zespołu Szkół w Zimnowodzie – Barbara Krzekotowska, 

Dyrektor Przedszkola Samorządowegow Karolewie – Renata Matelska, 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Borku Wlkp. – Marlena 

Kowalska, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

oraz sołtysi– lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej. 

4. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego  

z  uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2015 roku. 
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5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2015 roku. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2015 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Borku Wlkp. za 2015 rok. 

9.  Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

10.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

11.  Zapytania i interpelacje radnych. 

 

12. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Borek Wlkp., 

 

b) ustanowienia  “Dni Borku Wielkopolskiego”, 

 

c) zatwierdzenia “Planu Odnowy Miejscowości Skoków”, 
 

d) zatwierdzenia “Planu Odnowy Miejscowości Wycisłowo”, 
 

e) sprzedaży lokalu mieszkalnego i współwłasności w nieruchomości gruntowej 

położonej w Borku Wlkp., 

 

f) określenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkoły podstawowej i gimnazjum  

w przypadku dzieci i młodzieży zamieszkałych poza obwodem szkół 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski, przyznania tym kryteriom 

liczby punktów oraz określenie dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia tych kryteriów, 
 

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp., 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2016- 

2023, 

 

i) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016. 

 

13. Odpowiedzi na zapytania radnych 

14. Wolne głosy i wnioski.  

15.  Zakończenie.       

 

 



 
Str.3 
//13 

W tym punkcie Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie projektu uchwały 

w sprawie: sprzedaży nieruchomości gruntowej położónej w Borku Wlkp. 

 

Po czym Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie wniosku. 

 

Za przyjęciem w/w projektu uchwały do porządku sesji głosowało 14 radnych, 

nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

 

Po czym Przewodniczący Rady przedstawił pkt.12 porządku sesji po 

wprowadzonej zmianie: 

 

12.  Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Borek Wlkp., 

 

b) ustanowienia  “Dni Borku Wielkopolskiego”, 

 

c) zatwierdzenia “Planu Odnowy Miejscowości Skoków”, 
 

d) zatwierdzenia “Planu Odnowy Miejscowości Wycisłowo”, 
 

e) sprzedaży lokalu mieszkalnego i współwłasności w nieruchomości gruntowej 

położonej w Borku Wlkp., 

 

f) określenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkoły podstawowej i gimnazjum  

w przypadku dzieci i młodzieży zamieszkałych poza obwodem szkół 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski, przyznania tym kryteriom 

liczby punktów oraz określenie dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełnienia tych kryteriów, 
 

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp., 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2016- 

2023, 

 

i) zmian budżetu i w budżecie na rok 2016, 

 

j) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. 
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Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady prosił  

o przegłosowanie w/w porządku sesji. 

 

Za przyjęciem przedstawionego porządku sesji głosowało 14 radnych, nikt nie 

był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  
 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu  XXI sesji Rady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość 

zapoznania się  

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XXI sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 4. Analiza sytuacji przeciwpożarowej na terenie powiatu gostyńskiego  

z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2015 roku. 

 

W/w sprawozdanie nie zostało złożone ze względu na nieobecność Komendanta 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu  

 

Ad. 5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie powiatu gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Borek Wlkp. w 2015 

roku. 
Powyższe sprawozdanie złożył Naczelnik Wydziału Prewencji Policji  

w Gostyniu – Marcin Dopierała, stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Radny Tomasz Szczepaniak zapytał czy w powiecie gostyńskim lub gminie 

Borek Wlkp. jest problem z przestępczością związaną z narkotykami. 

 

Naczelnik Wydziału Prewencji wyjaśnił, że z roku na rok jest na równym 

poziomie, ale nie można powiedzieć, że nasz rejon jest bezpieczny, jednak są to 

sporadyczne, małe ilości narkotyków. Dodał, że policja na bieżąco stara się 

wytrącać z rynku osoby handlujące narkotykami. 

 

Przewodniczący Rady zapytał jak wyglądamy na tle pozostałych 32 powiatów. 

Naczelnik Wydziału Prewencji poinformował, że obecnie bardzo dobrze, 

jesteśmy w pierwszej trójce w Województwie Wielkopolskim. 
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Innych uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2015 rok. 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii – Jolanta Majchrzak 

przedstawiła powyższe sprawozdanie. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu. 

 

Radny Miechał Dopierała zapytał czy liczba wydawanych zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych zwiększyła się i ile jest stałych lokali, które sprzedają 

alkohol. 

 

Pełnomocnik Burmistrza – Jolanta Majchrzak wyjaśniła, że liczba wydawanych 

zezwoleń utrzymuje się na stałym poziomie, na terenie naszej gminy są cztery 

lokale gastronomiczne, w których sprzedaje się napoje alkoholowe, natomiast 

ilość sklepów należy policzyć. 

 

Innych  pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2015 

rok. 

 

W/w sprawozdanie złożyła Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota 

Dutkowiak, stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Radna Magdalena Przybylak zapytała, czy członkowie Zespołu 

Interdyscyplinarnego mogą zwracać się do pedagoga szkolnego o konkretne 

osoby z imienia i nazwiska. 

 

Kierownik MGOPS – Dorota Dutkowiak wyjaśniła, że jeżeli członkowie 

Zespołu Interdyscyplinarnego mają informacje, że w danej rodzinie ”dzieje się” 

źle, wówczas działają. Zostaje powołany zespół roboczy, który sporządza  

z rodziną plan działania, celem zminimalizowania lub całkowitego 

wyeliminowania sytuacji problemowych. Pedagog lub psycholog pracuje  

z dzieckiem z danej szkoły. 

 

Innych uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Borku Wlkp. za 2015 rok. 

 

Powyższe sprawozdanie złożyła Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Borku Wlkp., stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

 

W/w sprawozdanie złożył radny powatu – Maciej Biskup, stanowi ono załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz - Marek Rożek, stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad złożonym sprawozdaniem. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W tym punkcie Burmistrz złożył Andrzejowi Kubiakowi – sołtysowi wsi Zalesie 

życzenia z okazji 30 lat pełnienia funkcji sołtysa. 

 

Ad. 11. Zapytania i interpelacje radnych. 
 

Interpelacja nie wpłynęła. 

Radny Michał Dopierała zapytał, czy jest możliwość “udrożnienia” ulic 

Dworcowej i Zdzieskiej w Borku Wlkp., ze względu na parkujące na poboczach 

samochody ulice te są często nieprzejezdne. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Borek Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 121 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

b) ustanowienia „Dni Borku Wielkopolskiego” 

 

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 122 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

c) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Skoków” 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 
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Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 123 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

d) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Wycisłowo” 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 124 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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e) sprzedaży lokalu mieszkalnego i współwłasności w nieruchomości 

gruntowej położonej w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Uzasadnienie w tej sprawie przedstawił  Burmistrz. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 125 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

f) określenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w postępowaniu 

rekrutacyjnym do klas pierwszych szkoły podstawowej i gimnazjum  

w przypadku dzieci i młodzieży zamieszkałych poza obwodem szkół 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski, przyznania tym 

kryteriom liczby punktów oraz określenie dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełnienia tych kryteriów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały w 

powyższej sprawie. 

Burmistrz przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył yskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 126 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

g) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 127 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata  

    2016-2023. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 
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Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 128 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

i)  zmian budżetu i w budżecie na rok 2016. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 129 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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j) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedstawionym 

projektem i poprosił o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Tomasz Pawlak – opinia 

pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Zbigniew Maturski 

– opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 

Pawlak – opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 

wstrzymał się od głosowania.  

Uchwała Nr XXII/ 130 /2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Na zapytanie radnego Michała Dopierały dotyczące udrożnienia ulicy 

Dworcowej i Zdzieskiej, Burmistrz wyjaśnił, że problem jest znany od dawna, 

jednak trudno jest go rowiązać. Dodał, że można ustawić znaki zakazu 

parkowania w określonych godzinach lub oznaczyć miejsca do parkowania tzw. 

koperty, jednak uważa, że w tej sprawie powinni wypowiedzieć się mieszkańcy 

w/w ulic. 

 

Radny Michał Dopierała uważa, że swoje zapytanie zgłosił w trosce  

o bezpieczeństwo mieszkańców. 

   

Przewodniczący Rady  poparł stanowisko Burmistrza, jednak uważa, że Rada 

Miejska jest po to aby służyć temu społeczeństwu, a nie utrudniać im życie.  

W związku z powyższym sprawę należy szczegółowo przeanalizować. 

 

Radny Tadeusz Lubiaczak uważa, że nie należy komplikować sprawy jeśli 

chodzi o ulicę Zdzieską. Dodał także, że wielu mieszkańców tej ulicy nie ma 

wjazdu na swoje posesje, w związku z powyższym zmuszeni są parkować 

samochody na ulicy. 
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Ad. 14. Wolne głosy i wnioski.  

 

Wnioski: 

1) Radny Romuald Gawroński -  załatanie dziury w drodze –“obwodnicy” 

Karolewa przy posesji p.Wojtkowiak. 

 

2) Radny Michał Dopierała - remont przepustu w Skokowie. 

 

Radny Hubert Mazur -  niebezpieczna studzienka dla rowerzystów na  

ul. Powstańców Wlkp., przy wyjeździe z przedszkola w Karolewie. 

 

Kierownik Referatu Rozwoju i Inwestycji – Joanna Krajewska wyjaśniła, że zna 

ten temat. 

 

Ad. 15. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady zakończył XXII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.  

 

 

     Protokołowała                                    Przewodniczący Rady 

 

    Wiesława Wójcik         Andrzej Kubiak 


